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FINANŠU KOMITEJA 
SĒDES  PROTOKOLS 

Nr. 21. 

 

2023.gada 16.novembris 

Attālināta sēde 

 

Sēde sasaukta un atklāta plkst.14:15. 

 

Sēdes vadītāja – domes priekšsēdētājs Juris Žilko, 

                domes priekšsēdētāja 3.vietnieks Gatis Līcis. 

Protokolētāja – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete. 

Sēdē piedalās:  

Dalībnieki ar balsstiesībām - Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, 

Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks.  

Pašvaldības darbinieki -  

Administratīvās pārvaldes juridiskā atbalsta vadītājs Jānis Zvaigzne; 

Attīstības un būvniecības pārvaldes vadītāja Kristīne Danovska, vadītājas vietnieks Juris 

Križanovskis; 

Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes vadītāja Linda Zaķe; 

Finanšu pārvaldes vadītāja Anda Pūriņa; 

Īpašumu pārvaldes vadītājs Edgars Melnieks, vadītāja vietniece Andra Vanaga, nekustamo 

īpašumu speciāliste Vineta Alviķe, galvenā vides pārvaldniece Sigita Varika. 

Iekšējais auditors Viktorija Belova. 

Reģionālās pašvaldības policijas priekšnieks Māris Bomiņš. 

SIA “Ķekavas nami” valdes loceklis Edgars Mencis. 

Ķekavas mākslas skolas direktors Egils Štāls. 

Ķekavas mūzikas skolas direktore Daiga Ventniece. 

Baldones mūzikas skolas direktore Diāna Virse. 

Ieinteresētā persona – SIA “Clean R” pārstāvis Valerijs Stankevičs.  

 

 

Darba kārtība 

1. Par nešķirotu sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksas izmaiņām un bioloģiski 

noārdāmu atkritumu apsaimniekošanas maksas noteikšanu;  

2. Informatīvs - Par Baldones teritorijas sadzīves atkritumu apsaimniekošanu;  

3. Par SIA "Ķekavas nami" 2023.gada 9 mēnešu budžeta izpildi;  

4. Par projekta “Publiskās ārtelpas attīstība Ķekavas pilsētas galvenajā laukumā Ābeļdārzā” 

iesnieguma iesniegšanu un īstenošanu;  

5. Par grozījumiem Reģionālās pašvaldības policijas amatpersonu un darbinieku atlīdzības 

nolikumā;  

6. Par nekustamā īpašuma Vecupes iela 5, Baldonē, atsavināšanu;  
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7. Par nekustamā īpašuma Vecupes iela 7, Baldonē, atsavināšanu;  

8. Par nekustamo īpašumu "Rudzāju iela", "Linu iela", "Kviešu iela" un "Miežu iela", 

Rāmavā, Ķekavas pagastā, iegādi;  

9. Par valstij piekrītošās zemes "Tekstilnieks", Dzērumos, Ķekavas pagastā, iegūšanu 

Ķekavas novada pašvaldības īpašumā;  

10. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022. gada 9. novembra lēmumā Nr. 1, protokols 

Nr.36 “Par līdzfinansējuma apjomu Ķekavas novada pašvaldības  profesionālās ievirzes 

izglītības iestādēs”;  

11. INFORMATĪVI - Piepūšamās futbola halles projekts. 

Piebalsotais jautājums  

12. INFORMATĪVI: Par pašvaldības nozīmes ielas statusa noteikšanu īpašumā Kaldupe.  

 

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio ierakstā. 
 

Juris Žilko atklāj sēdi. 

 

 

Darba kārtība 

Par darba kārtību ziņo Juris Žilko, viņš piedāvā papildināt darba kārtību ar jautājumu, kuru 

uz Finanšu komitejas sēdi novirzīja Attīstības komiteja. 

Križanovskis pamato nepieciešamību jautājuma iekļaušanai komitejas sēdē 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Križanovskis, Putniņa. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Priekšlikums no Jura Žilko - 

Darba kārtībā iekļaut jautājumu: 13. INFORMATĪVI: Par pašvaldības nozīmes ielas 

statusa noteikšanu īpašumā Kaldupe, 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – 2 (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule), 

"Atturas" – 2 (Aigars Vītols, Ineta Lazda),  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Priekšlikums atbalstīts, darba kārtība papildināta un Žilko aicina balsot par darba kārtību 

kopumā. 

 
Atklāti balsojot  

ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Apstiprināt komitejas 2023.gada 16.novembra sēdes darba kārtību. 

 

 



 

 

1. Par nešķirotu sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksas izmaiņām un 

bioloģiski noārdāmu atkritumu apsaimniekošanas maksas noteikšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:08:50) 

Par jautājumu ziņo Sigita Varika – jautājumu jau izskatīja Īpašumu komiteja un pamatā 

jautājumam ir SIA “Clean R” iesniegums par tarifa izmaiņām. Sagatavots lēmuma projekts, 

kur konstatējošā daļā minēti visi argumenti, kas tarifu celšanai ir pamatā. Lemjošā daļā ir divas 

summas, jo pēc juristu ieteikuma tiks noteikta summa, kas ir bez Getliņu poligona tarifa un 

dabas resursu nodokļa un otra ir ar visiem komponentiem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Variks, Stankevičs, Zvaigzne, Aigars Vītols, Žilko. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

 

1.priekšlikums no Jura Jeruma -  

Atlikt jautājumu, līdz laikam, kamēr parlaments ir pieņēmis likumdošanas izmaiņas, 

Atklāti balsojot   

ar 2 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Juris Jerums), "Pret" – 4 (Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, 

Juris Žilko, Karina Putniņa), "Atturas" – 5 (Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Valts Variks),  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 

 

 

 

2.priekšlikums no Jura Žilko - 

Līdz domes sēdes izsludināšanai, precizēt 60% aprēķina aritmētisko rezultātu, 

Atklāti balsojot   

ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums),  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 
Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par nešķirotu sadzīves atkritumu apsaimniekošanas maksas izmaiņām un bioloģiski 

noārdāmu atkritumu apsaimniekošanas maksas noteikšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums),  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 1. 

 



 

 

2. Informatīvs - Par Baldones teritorijas sadzīves atkritumu apsaimniekošanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:31:00) 

Par jautājumu ziņo Sigita Varika – sēdes materiāliem pievienota prezentācija par SIA “Clean 

R” darbu Baldonē. Līgumi tiek slēgti labā apjomā un sūdzību tā īsti nav. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Stankevičs, Putniņa 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Jura Žilko - 

Pieņemt zināšanai un līdzīgi ziņojumu uzklausīt 2024. gada janvāra pirmajā sēžu ciklā, 

piekritīgajās komitejās, 

Atklāti balsojot   

ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 
 

 

3. Par SIA "Ķekavas nami" 2023.gada 9 mēnešu budžeta izpildi 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.00:41:42) 

Par jautājumu ziņo Andra Vanaga - saņemts SIA "Ķekavas nami" budžeta pārskats par 

deviņiem mēnešiem un sīkāku atskaiti sniegs valdes loceklis Edgars Mencis. 

Mencis sniedz sīku ziņojumu par kapitālsabiedrības budžeta izpildi deviņos mēnešos. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Mencis, Cīrule, Jerums, Žilko, Variks, Vanaga. 

Žilko pauž sēdes vadītāja viedokli. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Priekšlikums no Juris Žilko 

Pieņemt zināšanai. 

Atklāti balsojot   

ar 9 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks), "Pret" – nav, 

"Atturas" – 1 (Juris Jerums),  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 

 

 



 

 

4. Par projekta “Publiskās ārtelpas attīstība Ķekavas pilsētas galvenajā laukumā 

Ābeļdārzā” iesnieguma iesniegšanu un īstenošanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:11:33) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska – tiek gatavots projekta pieteikums, lai saņemtu Eiropas 

savienības fondu finansējumu. Pieteikums sagatavots pamatojoties uz komitejas augusta 

atzinumu, kurā komiteja lēma projektu konkursam virzīt projektu par publiskās ārtelpas 

attīstību Ķekavā zemes gabalā Ābeļdārzs. Lai sagatavotu projektu, tad tika piesaistīts 

ārpakalpojums, un piesaistītā persona sagatavoja skici, provizorisko projekta tāmi, kā arī 

projektēšanas uzdevumu. Ārpakalpojumā ietilpa arī sabiedriskās apspriešanas organizēšana, 

kuras laikā bija arī viena tiešsaistes sanāksme, projekts prezentēts arī deputātiem un 

sabiedriskās apspriešanas rezultāti pievienoti jautājuma materiāliem. Sagatavots atbilstošs 

lēmuma projekts, kas paredz arī pašvaldības finansējumu un pilnvarojumu izpilddirektorei 

parakstīt dokumentus.  

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Danovska, Žilko, Pūriņa, Jēkabsone. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu – 

“Par projekta “Publiskās ārtelpas attīstība Ķekavas pilsētas galvenajā laukumā 

Ābeļdārzā” iesnieguma iesniegšanu un īstenošanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 10 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Valts Variks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Juris Jerums),  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 2. 

 

 

 

 

5. Par grozījumiem Reģionālās pašvaldības policijas amatpersonu un darbinieku 

atlīdzības nolikumā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.0:24:40) 

Par jautājumu ziņo Māris Bomiņš – grozījumu projekts paredz koeficienta izmaiņas 

pašvaldības policijas darbinieku atalgojumam. Līdz šim pašvaldības policijai bija zemāki 

koeficienti, kas ir saskaņā ar normatīvo aktu pārejas noteikumiem. Šobrīd citu pašvaldību 

policijas struktūrās koeficienti ir izmainīti, tāpēc, lai arī Ķekavas pašvaldības policija 

saglabātu konkurētspēju un izslēgtu darbinieku aizplūšanu uz citām struktūrām, koeficinti ir 

jāmaina. 

Jautājumu sadaļā piedalās Cīrule, Bomiņš, Belova, Variks, Aigars Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 



 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Reģionālās pašvaldības policijas amatpersonu un darbinieku 

atlīdzības nolikumā”, 

Atklāti balsojot  

ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 3. 

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst. 16:00 līdz 16:10. 

Žilko atsāk komitejas sēdi un sēdes vadību nodod savam 3.vietniekam Gatim Līcim. 

 

 

6. Par nekustamā īpašuma Vecupes iela 5, Baldonē, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:44:19) 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe – pašvaldība saņēma atsavināšanas ierosinājumu no blakus 

esošā īpašuma īpašnieces un tā kā īpašums ietilpst atsavināmo īpašumu sarakstā, tad uzsākts 

atsavināšanas process. Zemes gabals ir 2556 kv.m. liels, tirgus vērtība tam noteikta 23800 

euro, savukārt Īpašumu novērtēšanas komisija noteikusi izsoles sākuma cenu 24 tūkstoši euro. 

Īpašums tiks nodots elektronisko izsoļu vietnē izsolei no šī gada 7.decembra līdz nākamā gada 

8.janvārim. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Līcis aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu – 

“Par nekustamā īpašuma Vecupes iela 5, Baldonē, atsavināšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 4. 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

7. Par nekustamā īpašuma Vecupes iela 7, Baldonē, atsavināšanu 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:45:57) 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe – šis ir blakus zemes gabals, tā platība ir 6891 kv.m. un tirgus 

novērtējums – 45400 euro. Īpašumu novērtēšanas komisija noteikusi izsoles sākumcenu  45600 

euro. Arī šis zemes gabals ietilpst atsavināmo zemes gabalu skaitā un izsole par to notiks tajā 

pat laikā, kad iepriekšējam īpašumam. 

Jautājumu sadaļā piedalās Aigars Vītols, Alviķe. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un  aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu – 

“Par nekustamā īpašuma Vecupes iela 7, Baldonē, atsavināšanu”, 

Atklāti balsojot  

ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 5. 

 

 

 

 

8. Par nekustamo īpašumu "Rudzāju iela", "Linu iela", "Kviešu iela" un "Miežu 

iela", Rāmavā, Ķekavas pagastā, iegādi 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:49:14) 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe – saņemts iesniegums no juridiskas personas, kas piedāvā 

pašvaldībai iegādāties vairākas ielas Rāmavā, tās ir izbūvētas un nodotas ekspluatācijā, 

īpašnieks vēlas nodot pašvaldībai arī ielās izbūvēto apgaismojumu, un Rudzāju ielai ir arī 

noteikts pašvaldības ielas statuss. Tā kā pašvaldības izvirzītie nosacījumi ir izpildīti, tad 

sagatavots lēmuma projekts par ielu iegādi par vienu euro. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Līcis aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

Par lēmuma projektu – 

“Par nekustamo īpašumu "Rudzāju iela", "Linu iela", "Kviešu iela" un "Miežu iela", 

Rāmavā, Ķekavas pagastā, iegādi”, 

Atklāti balsojot  

ar 11 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese 

Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Valts Variks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 6. 



 

 

9. Par valstij piekrītošās zemes "Tekstilnieks", Dzērumos, Ķekavas pagastā, 

iegūšanu Ķekavas novada pašvaldības īpašumā 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.01:51:33) 

Par jautājumu ziņo Vineta Alviķe – saņemts iesniegums no Valsts nekustamajiem īpašumiem ar 

piedāvājumu pārņemt bijušās darzkopības sabiedrības īpašuma domājamās daļas. Šī 

dārzkopības sabiedrība ir likvidējusies un savulaik kooperatīvajai sabiedrībai piederošās 

zemes daļas pārgāja valsts īpašumā. Īpašums sastāv no trīs zemes vienībām kurās atrodas ceļi, 

grāvji un zaļā zona. Īpašumu apsekoja meliorācijas un ceļu speciālisti. Ceļi atrodas dažādos 

stāvokļos, ir ceļi, kas ir ar apmierinošu segumu, bet ir ceļi, kas ir aizbūvēti vai nosprostoti, arī 

grāvju stāvoklis ir dažāds, tomēr pašvaldības speciālisti secināja, ka maz domājams, ka kāda 

cita persona vēlēsies īpašumu iegādāties un veikt pašvaldības autonomās funkcijas, tāpēc 

sagatavots lēmuma projekts valstij izvērtēt īpašuma nodošanu pašvaldībai bez maksas. 

Jautājumu sadaļā piedalās Variks, Alviķe, Zvaigzne, Vanaga, Jerums, Melnieks. 

Jautājumu vairāk nav un Līcis atklāj debates. 

Debatē Variks, Cīrule. 

Līcis slēdz debates un aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu – 

“Par valstij piekrītošās zemes "Tekstilnieks", Dzērumos, Ķekavas pagastā, iegūšanu 

Ķekavas novada pašvaldības īpašumā”, 

Atklāti balsojot  

ar 2 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Juris Žilko), "Pret" – 1 (Andris Ceļmalnieks),  

"Atturas" – 8 (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Inese Jēkabsone, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Karina Putniņa, Valts Variks),  

Finanšu komiteja nolemj:  

Balsu trūkuma dēļ, lēmuma projektu neatbalstīt. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 7. 

 

 

 

 

10. Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022. gada 9. novembra lēmumā Nr. 

1, protokols Nr.36 “Par līdzfinansējuma apjomu Ķekavas novada pašvaldības  

profesionālās ievirzes izglītības iestādēs” 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.02:19:50) 

Par jautājumu ziņo Linda Zaķe – sagatavots lēmuma projekts par grozījumiem lēmumā par 

līdzfinansējuma apjonu profesionālās ievirzes iestādēs, kas ir saskaņā ar saistošajiem 

noteikumiem. Lēmuma kartiņai pievienoti materiāli un aprēķini no profesionālās ievirzes 

iestādēm. 

Jautājumu sadaļā piedalās Ceļmalnieks, Zaķe, Zvaigzne. 

16:59 Līcis atdod sēdes vadību domes priekšsēdētājam Jurim Žilko. 



 

 

Turpinās jautājumu sadaļa, piedalās Cīrule, Zvaigzne, Aigars Vītols, Zaķe, Variks, Štāls, Virse, 

Žilko, Romanovska, Belova, Ventniece. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates.  

Debatē Ceļmalnieks. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 
Par lēmuma projektu – 

“Par grozījumiem Ķekavas novada domes 2022. gada 9. novembra lēmumā Nr. 1, 

protokols Nr.36 “Par līdzfinansējuma apjomu Ķekavas novada pašvaldības  

profesionālās ievirzes izglītības iestādēs””, 

Atklāti balsojot  

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta 

Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa), "Pret" – nav, "Atturas" – 3 (Andris 

Ceļmalnieks, Ineta Lazda, Juris Jerums),  

Finanšu komiteja nolemj:  

Atbalstīt lēmuma projektu un virzīt izskatīšanai Ķekavas novada domes sēdē. 

 

Lēmuma projekts pielikumā Nr. 8. 

 

 

Plkst.17:35 Žilko sēdes vadību nodod savam 3.vietniekam Gatim Līcim. 

 

 

11. INFORMATĪVI - Piepūšamās futbola halles projekts 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.03:08:34) 

Par jautājumu ziņo Kristīne Danovska – jautājumu izskatīja arī Attīstības komitejā, tāpēc 

saskaņā ar Attīstības komitejā runāto materiāliem pievienoti papildus aprēķini. Jautājums 

ierosināts, jo nedēļas sākumā pašvaldība saņēma no Latvijas futbola federācijas iesniegumu 

ar aicinājumu parakstīt nodomu protokolu par piepūšamās futbola halles projekta realizāciju. 

Materiāliem pievienots fails, kurā iekļauti zemes gabali, kuros šādu būvi varētu attīstīt ar 

aptuvenajiem komunikāciju attālumiem un izmaksām, ar aptuvenajām būvniecības izmaksām. 

Latvijas futbola federācija savā nodomu protokolā apņemas segt pašas konstrukcijas izmaksas, 

un tad pašvaldība no savas puses iegulda zemi, projektēšanu, komunikāciju izbūvi, pamatus, 

lietus ūdens kanalizācija un laukuma zāliens. Halles augstums ir 21 metrs, bet Brīvības ielas 

zemes gabalā pēc apbūves noteikumiem maksimālais būvju augstums ir 14 metri, tāpēc to var 

mainīt tikai ar lokālplānojumu.  Tāpat zemes gabalos Sporta ielā un Ābulos šo lielo halli izbūvēt 

būs problemātiski. Jautājums ir informatīvs, tomēr viņa vēlas saņemt komitejas atzinumu, ar 

kādu halli un kurā zemes gabalā šo projektu attīstīt. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Danovska, Križanovskis, Līcis, Zvaigzne, Putniņa, Aigars 

Vītols, Cīrule.  

Plkst. 18:00 Līcis nodod sēdes vadību domes priekšsēdētājam Jurim Žilko. 

Turpinās jautājumu sadaļa, piedalās Cīrule, Žilko, Aigars Vītols, Danovska. 

Aigars Vītols komentē savus priekšlikumus 



 

 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

1.priekšlikums no Juris Žilko - 

Virzīt tālākai idejas realizācijai lielās halles būvi Brīvības ielā 7, Ķekavā, paralēli risinot 

jautājumu par spēkā esošo zemes nomas līguma izbeigšanu, 

Atklāti balsojot   

ar 3 balsīm "Par" (Gatis Līcis, Ineta Romanovska, Juris Žilko), "Pret" – nav,  

"Atturas" – 5 (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa),  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu noraidīt. 

 

Deputāti pauž savu viedokli par balsojumu – 

Aigars Vītols atturējās jo uzskata, ka nomas līgumu nevajadzētu pārtraukt, jo Audas izveidotais 

stadions darbojas veiksmīgi. 

Dace Cīrule atturējās, viņa ir par sporta infrastruktūras attīstību novadā, bet jāņem vērā 

prioritātes un mērķus, kas nepieciešami sporta skolai, arī biedrībām. 

 

 

2.priekšlikums no Aigars Vītols - 

Izskatīt jautājumu un sniegt atzinumu arī Izglītības, kultūras un sporta komitejā, 

Atklāti balsojot   

ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Ineta Romanovska, Juris 

Žilko), "Pret" – nav, "Atturas" – 3 (Ineta Lazda, Juris Jerums, Karina Putniņa),  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

3.priekšlikums no Juris Jerums - 

Izvērtēt arī zemes gabalu Rīgas ielas galā, Baložos, pretī kūdras fabrikai. 

Atklāti balsojot   

ar 5 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Juris Jerums, Juris Žilko), 

"Pret" – nav, "Atturas" – 3 (Ineta Lazda, Ineta Romanovska, Karina Putniņa),  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

4.priekšlikums no Aigars Vītols - 

Uz nākamjām komitejām gatavot izskatīšanai lēmuma projektu par nodoma protokola 

parakstīšanu, 

Atklāti balsojot   

ar 6 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Ineta Romanovska, Juris 

Jerums, Juris Žilko), "Pret" – nav, "Atturas" – 2 (Ineta Lazda, Karina Putniņa),  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

 

 



 

 

5.priekšlikums no Juris Žilko - 

Atjaunot saziņu ar kādreizējiem iniciatoriem futbola infrastruktūras izbūvei Rīgas un 

Dzelzs ielas rajonā, Baložos un aktualizēt jautājumu, 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Karina Putniņa),  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

 

6.priekšlikums no Aigars Vītols - 

Uz nākamo Īpašuma komiteju gatavot un izskatīt jautājumu par zemes (NI Delta) nomas 

līguma izbeigšanu (grozīšanu), atbilstoši Attīstības komitejā atbalstītajam 

priekšlikumam, 

Atklāti balsojot   

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko), "Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Karina Putniņa),  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 
 

 

 

 

12. INFORMATĪVI:  

Par pašvaldības nozīmes ielas statusa noteikšanu īpašumā Kaldupe 

(Jautājuma izskatīšana audio ierakstā sākas plkst.04:01:45) 

Par jautājumu ziņo Juris Križanovskis – saņemts iesniegums no privātpersonām, kas vēlas 

atsavināt pašvaldībai nekustamo īpašumu un ielas projektu. Runa iet par zemes gabalu 

Kaldupes, kas pieguļ Ķekavas apvedceļam, un kurā iesniedzēji izstrādājuši projektu apvedceļa 

pieslēgumam Everesta ielai. Iesniedzēji piedāvā pārņemt īpašuma daļu ar apsolījumu, ka 

tuvākajā laikā pašvaldība šo projektu realizēs par saviem līdzekļiem. Pašvaldība sazinājās ar 

iesniedzējiem un no sarunām saprata, ka iesniedzēji tikai tai gadījumā atdos zemi un projektu, 

ja pašvaldība apņemsies tuvākajā laikā ceļu  izbūvēt. Jautājumu izskatīja Attīstības komitejā, 

kur tāda īsta atbalsta nebija. Križanovskis vēlētos komitejas atzinumu, kādu atbildi sniegt 

iesniedzējiem. 

Jautājumu sadaļā piedalās Jerums, Križanovskis, Žilko, Aigars Vītols. 

Aigars Vītols atsauc savu priekšlikumu – pieņemt zināšanai. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un  aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

 

Priekšlikums no Juris Žilko 

Darīt iesniedzējiem zināmu, ka pašvaldība būtu gatava pārņemt zemi un ceļu par 1,- 

EUR, bet neapņemas pārskatāmā laikā to izbūvēt par saviem līdzekļiem. 

Atklāti balsojot   



 

 

ar 7 balsīm "Par" (Aigars Vītols, Dace Cīrule, Gatis Līcis, Ineta Lazda, Ineta 

Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Finanšu komiteja nolemj: priekšlikumu atbalstīt 

 

 
Sēdi slēdz plkst.18:49 

 

Sēdes vadītāji: (1PARAKSTS) Juris Žilko,    (2PARAKSTS)  Gatis Līcis.     

 

Sēdes protokolētāja: (3PARAKSTS) Vija Milbrete 

 
1-3 ŠIS DOKUMENTS IR ELEKTRONISKI PARAKSTĪTS AR DROŠU ELEKTRONISKO PARAKSTU UN 

SATUR LAIKA ZĪMOGU. 


